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      Аннотация

    
        
          В данной работе разработан проект жилого здания высотой 103,6 метров с встроенными нежилыми помещениями на первом этаже. Для объекта произведен расчёт продолжительности строительства для разных вариантов проектирования. Получен способ сокращения строительства за счёт применения CLT-панелей для несущих и ограждающих стеновых конструкций. Для объекта разработана проектная документация согласно Постановлению Правительства РФ №87 от 16.02.2008 г. «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию».
        

        
          In this paper, a draft of a residential building with a height of 103.6 meters with embedded non-residential premises on the first floor was developed. For the object, the calculation of the duration of construction for different design options was made. A method of reducing construction due to the use of CLT-panels for supporting and protecting wall structures has been obtained. Design documentation has been developed for the object in accordance with the Decree of the Government of the Russian Federation No. 87 dated February 16, 2008 “On the composition of the sections of the project documentation and requirements for their content”.
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